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圖例 NOTATION 

交通 COMMUNICATIONS

其他 MISCELLANEOUS

130

1

CDA

C

V

C

G/IC

O

OU

GB

Note  :  Due to technical reasons, this approved outline zoning plan has shown more than the area required under the Residential  
Properties (First-hand Sales) Ordinance.

備註： 因技術性問題，此分區計劃大綱核准圖所顯示的範圍超過《一手住宅物業銷售條例》的規定。
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關乎發展項目的分區計劃大綱圖等
OUTLINE ZONING PLAN ETC. RELATING TO THE DEVELOPMENT 

8

Excerpt from the approved Fanling/Sheung Shui Outline Zoing Plan with Plan No. S/FSS/28, gazetted on 19th April 2024.
摘錄自2024年4月19日刊憲之粉嶺/上水分區計劃大綱核准圖，圖則編號為S/FSS/28。4
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關乎發展項目的分區計劃大綱圖等
OUTLINE ZONING PLAN ETC. RELATING TO THE DEVELOPMENT 
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地帶 ZONES 
未決定用途
Undetermined 
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       Boundary of Planning Scheme

圖例 NOTATION 

其他MISCELLANEOUS

U

Note  :  Due to technical reasons, this proposed amendment plan has shown more than the area required under the Residential 
Properties (First-hand Sales) Ordinance.

備註： 因技術性問題，此建議修訂圖所顯示的範圍超過《一手住宅物業銷售條例》的規定。
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Excerpt from the approved Fanling/Sheung Shui Extension Area Outline Zoning Plan No. S/FSSE/2, gazetted on 23rd 
February 2024.

摘錄自2024年2月23日刊憲之粉嶺/上水擴展區分區計劃大綱核准圖，圖則編號為S/FSSE/2。

This blank area falls outside the coverage of the relevant Outline Zoning Plan.
當區分區計劃大綱圖並不覆蓋本空白範圍。
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關乎發展項目的分區計劃大綱圖等
OUTLINE ZONING PLAN ETC. RELATING TO THE DEVELOPMENT 
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地帶 ZONES 
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 主要道路及路口
       Major Road and Junction

       規劃範圍界線
       Boundary of Planning Scheme

Excerpt from the approved Kwu Tung North Outline Zoning Plan with Plan No. S/KTN/4, gazetted on 29th September 2023. 
摘錄自 2023年 9月 29日刊憲之古洞北分區計劃大綱核準圖，圖則編號為 S/KTN/4。
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Note  :  Due to technical reasons, this approved outline zoning plan has shown more than the area required under the Residential  
Properties (First-hand Sales) Ordinance.

備註： 因技術性問題，此分區計劃大綱核准圖所顯示的範圍超過《一手住宅物業銷售條例》的規定。
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發展項目的位置

This blank area falls outside the coverage of the relevant Outline Zoning Plan.
當區分區計劃大綱圖並不覆蓋本空白範圍。
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圖例 NOTATION 
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Note  :  Due to technical reasons, this outline zoning plan has shown more than the area required under the Residential  
Properties (First-hand Sales) Ordinance.

備註： 因技術性問題，此分區計劃大綱圖所顯示的範圍超過《一手住宅物業銷售條例》的規定。
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Excerpt from the approved Kwu Tung South Outline Zoning Plan with Plan No. S/NE-KTS/22, gazetted on 
21st February 2025.

摘錄自 2025年 2月 21日刊憲之古洞南分區計劃大綱核准圖，圖則編號為 S/NE-KTS/22。
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